
Nagovor predsednika Državnega sveta Mitje Bervarja na otovoritvi Rastoče 
knjige Šentjanž 

(Kulturni dom Šentjanž, 5. februar 2015 ob 18.00 uri) 

Spoštovani učenci in učitelji osnovne šole Šentjanž, gospa ravnateljica Marija 
Brce, spoštovani gospod Boštjan Krmelj, predsednik Krajevne skupnosti 
Šentjanž (preveriti ali pride), predstavniki Kulturno umetniškega društva Budna 
vas ter spoštovani akademik dr. Boštjan Žekš, predsednik društva Rastoča 
knjiga ter idejni vodja Rastoče knjige dr. Janez Gabrijelčič, dragi prijatelji,  

zelo me veseli, da lahko danes prisostvujem lepemu kulturnemu dogodku, s 
katerim se v Šentjanžu ob slovenskem kulturnem prazniku pridružujete skupini 
krajev, kjer je zaživela Rastoča knjiga.  

Državni svet RS je častni pokrovitelj tega lepega vseslovenskega projekta. 
Rastoča knjiga pa je prav na današnji skupščini dobila tudi novega predsednika 
– znanstvenika, akademika dr. Boštjana Žekša. Verjamem da bo s tem dobila še 
večji zagon in se bo njena plemenita ideja razširila po vsej Sloveniji. 

Kajti Rastoča knjiga je tista, ki med nami širi zgolj pozitivne misli. S knjigo raste 
naše znanje, raste naš duh. Tako posameznika, družine kot tudi naroda. "Od rok 
do rok, zvesto iz roda v rod - bi knjiga mogla najti lepšo pot?" je o naši 
povezanosti s  knjigo razmišljal pesnik Oton Župančič.  

Ena najpomembnejših vlog vzgojiteljev, učiteljev in staršev bi morala biti, da bi 
v otrocih vzbudili ljubezen do branja in do našega jezika. Rastoča knjiga je še 
posebej pomembna, saj se obrača k mladim, da bi ti začutili, da je z znanjem 
mogoče premagati vse, da je v znanju ogromna moč, ki lahko premaga vsako, 
še tako težko krizo.  

Nobeno znanje ni zaman in vsakdo lahko iz te knjige zajame, kar potrebuje. V 
njej je zapisano tisto najboljše, kar kot narod premoremo. Vsakdo pa lahko 
vanjo tudi sam prispeva najboljše, kar premore. Knjiga je zato živa - raste toliko, 
kolikor sami rastemo z njo. Ne pozabimo tudi, da sta prav kultura in moč 
besede pomembno prispevali, da je slovenski narod preživel skozi zgodovino in 
danes živi v svoji državi. 

 



Dragi prijatelji Rastoče knjige, 

ob današnjem dogodku in prihajajočem slovenskem kulturnem prazniku vam 
vsem skupaj iskreno čestitam in vam želim, da bi s pomočjo rastoče knjige in 
vseh, ki so se vanjo vpisali, tudi sami našli pot k lastni odličnosti - v znanju, 
umetnosti, kulturi, športu, trajnostnemu razvoju, delu… Vse to znanje, modrosti 
in veščine  nam lahko pomagajo k temu, da najdemo notranjo moč in stopimo 
na ustvarjalno življenjsko pot. Saj, kot pravi stara modrost, »v življenju ni teme, 
je le neznanje.«  

Sedaj pa mi dovolite, da besedo predam novemu predsedniku Društva rastoča 
knjiga akademiku prof. dr. Boštjanu Žekšu in ga prosim, da z nami deli nekaj 
svojih misli. 

 


